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Z á p i s n i c a    č.  4 
napísaná na riadnom zasadnutí mestského zastupiteľstva vo Vrbovom,  

konaného 25. 3. 2010 o 16.15 hod. na Mestskom úrade vo Vrbovom 

 

 

Prítomní:    10 poslancov a primátor mesta, podľa prezenčnej listiny 

                        20,15 príchod pán Rakús, 20,50 Ing. Nižňanský odchod 

 

Neprítomní: Anton Červeňanský, Ing. Daniela Dalošová, Mgr. Boškovič 

 

Prizvaní:    vedúci útvarov Mestského úradu Vrbové  

     

Program: 

 

1. Otvorenie, voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice, pracovného 

predsedníctva a zapisovateľky  

2. Kontrola plnenia uznesení   

3. Dopyty občanov 

4. Správa o činnosti MsZ a komisií v roku 2009 

5. Správa o činnosti mestskej polície za rok 2009 

6. Informácia o projektoch z fondov EÚ 

7. Schválenie vypracovania projektu na rekonštrukciu kultúrnej pamiatky kúrie M. 

Beňovského 

8. Schválenie úveru na kúpu Domu kultúry (T-klubu), stanovisko hlavnej kontrolórky 

k úveru  

9. Ručenie úveru bianko zmenkou 

10. Návrh bodov programu MsZ Ing. Jánom Jánoškom  

11. Rôzne: 

- Dodatok č. 1 k VZN č. 4/2010 o určení výšky dotácie ... 

- Schválenie čerpania prostriedkov z rezervného fondu 

- Harmonogram riešenia území určených na IBV 

- Informácie o priebehu vyšetrovania podaného trestného oznámenia 

12. Dopyty a interpelácie poslancov 

13. Návrh na uznesenie 

14. Záver 

 

1. Otvorenie, schválenie návrhovej komisie, overovateľov zápisnice, 

pracovného predsedníctva MsZ a zapisovateľky 
 

Dnešné riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva otvoril a viedol primátor mesta 

PaedDr. Ivan Borovský, ktorý na úvod privítal všetkých prítomných. Rokovanie mestského 

zastupiteľstva začalo za prítomnosti 10 poslancov, plénum bolo uznášaniaschopné.  

 

 

Do návrhovej komisie boli navrhnutí a schválení poslanci: predseda – Ing. Nižňanský, 

členovia –  Ing. Duračka,  Halama Pavol 

Ing. Nižnanský – ospravedlňuje sa. Nahrádza sa Ing. Nižňanský Jozefom Bukovčákom. 

Prítomných:10 

za: 9                                 proti: 0                   zdržal sa: 0               nehlasoval: 1 
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Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí a schválení poslanci: Ing. Ján Jánoška a Ing. Marián 

Keller . 

Poslanec Ing. Ján Jánoška je hlasovo indisponovaný. Náhrada za Ing. Jánošku – Ing. Tomčík 

prítomných:  10                                                                                                                     

za: 9                    proti: 0                      zdržal sa: 0                 nehlasoval: 1 

 

Za zapisovateľku bola navrhnutá a schválená Mária Sabová, pracovníčka mestského úradu. 

Ing. Jánoška nesúhlasí. Pani Sabová je jeho rodinná príslušníčka. 

prítomných: 10 

za: 9                  proti: 0                      zdržal sa: 0                  nehlasoval: 1 

 

Do pracovného predsedníctva boli navrhnutí a schválení: PaedDr. Ivan Borovský, Ing. Ján 

Prievozník, PaedDr. Patrik Kýška. 

Ing. Ján Jánoška, kde je JUDr. Gajňáková? 

Dr. Borovský – zo zdravotných dôvodov ospravedlnená. 

prítomných: 10 

za: 9                 proti: 0                      zdržal sa: 0                   nehlasoval: 1 

 

Potom primátor predložil k schváleniu program dnešného riadneho zasadnutia uvedený na 

pozvánke. 

Program – bod č. 10 neviem, či MsZ, vie rozhodnúť, kto má pravdu. 

Ing. Jánoška – v zmysle rokovacieho poriadku som predložil 2 návrhy bodov rokovania MsZ.  

Pokiaľ MsZ chce, aby TKR zostala v takom stave ako je, aby sa internet neočistil, tu, kde to 

vzniklo, tými ľuďmi ktorí to spôsobili, potom neviem čo toto MsZ chce. Pokiaľ chce obnoviť 

konanie, bude konanie obnovené. Sú neustále výzvy a interpelácie Ing. Prievozníka voči 

osobe poslanca MsZ, predsedu komisie pre financie, majetok mesta a podnikanie, tak ja 

osobne žalobu na ochranu osobnosti  rozšírim nielen na pani Tatianu Prievozníkovú, na pána 

Ing. Prievozníka, ale aj na všetkých poslancov MsZ. 

PaedDr. Borovský – to je poďakovanie kolegom poslancom za tri  a pol ročnú prácu v MsZ. 

Ing. Jánoška – mám procedurálny návrh, aby si prestal komentovať návrhy a pripomienky 

poslanca MsZ .  

Dr. Borovského – ja mám právo komentovať, ja vediem schôdzu. Navrhujem hlasovať o bode 

č. l0, či budeme rokovať, alebo nie. 

Ing. Jánoška – Za pol roka sú to voľby, som zvedavý, kto to tu po vás poupratuje. 

Kto vyrieši spor, ktorý vznikol  medzi poslancami MsZ? Trestné konanie zastavené. Návrh, 

aby body programu boli v pozvánke tak, ako som ich predložil,  konfrontácia  vyjadrení Ing. 

Prievozníka  a údajov rady pre vysielanie a retransmisiu a odvolanie zástupcu primátora 

z funkcie. Trestné konanie bolo zastavené z dôvodu výpovede Ing. Kráľovej, a   JUDr. 

Gajňákovej. Skutková podstata k faktúram, ktoré vystavil Ing. Mišovič, či ako fyzická alebo 

právnicka osoba. 

Dr. Borovský –  MsZ nie je orgán, aby riešil tento spor. Na to sú iné inštitúcie na riešenie 

sporu. 

Ing. Kramárik – súhlasím s vami, bod programu č. 10 navrhujem stiahnuť.  

Ing. Keller – v spise Ing. Jánošku je napísané, že pred rokovaním nám budú doručené 

materiály k bodu programu. 

Ing. Jánoška – trvám na tom, aby tieto body programu boli riadne uvedené v pozvánke.  

 2. 12. 2009 č. s. 2442 som na MÚ doručil návrh dvoch bodov.  
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Dr. Borovský – v zmysle rokovacieho poriadku materiály, košieľka, dôvodová správa, návrh 

na uznesenie. Čo sa týka odvolania viceprimátora to si viackrát predkladal, to viac krát MsZ 

odmietlo, hlasoval si sám.   

Ing. Jánoška – ani raz nebola väčšina proti, zdržali sa. Mám návrh preštylizovať na vyjadrenie 

dôvery Ing. Prievozníkovi. Ja osobne materiály 24 hod. pred začatím MsZ doručím. 

Dr. Borovský – ja kým napíšem pozvánku, ja musím materiály mať. 

Ing. Prievozník – neviem, či nie je jasné ostatným poslancom, o čo tu ide 3 roky Ing. 

Jánoškovi. Tie body sú osobným názorom, svoj osobný názor nemôže vnucovať, to je 

navádzanie. Ja sa ostro ohradzujem, aby bolo na pozvánke na MsZ, že nedodržanie pracovnej 

disciplíny, to musí mi niekto dokázať. To nemôže dávať do programu, to je osobný názor 

poslanca. 

Ing. Jánoška – toto je osobný názor Ing. Prievozníka. Čo sa týka porušenia disciplíny. Kto dal 

pokyn pracovníkom miestneho hospodárstva, aby natreli žltý obrubník pred pani Lamošovou 

a pani Hanákovou, kto dal príkaz aby pán Madžo napísal list, odstránenie žltej farby na 

obrubníku? 

Pán Halama – prišli sme na MsZ riešiť problémy, nie problémy Prievozník - Jánoška. 

Ing. Jánoška – pokiaľ by to bol osobný spor Jánoška – Prievozník, ja s tým spravím krátky 

proces.  

Ing. Prievozník – už  sa Ing. Jánoška pokúsil spraviť krátky proces, je vznesená obžaloba 

z trestného činu ublíženia  na zdraví a výtržníctva. 

Ing. Jánoška - mohol by som Ing. Prievozníka interpelovať, aby mi tú žalobu ukázal. 

Ing. Nižnanský – mňa to uráža, úroveň, unikajú nám priority, pokiaľ má Ing. Jánoška nejaké 

dokumenty, malo by sa to prejednávať na neverejnom MsZ. 

Ing. Keller - spolu dohodnúť, súhlasím s Ing. Jánoškom presunúť na budúce MsZ pri dodržaní 

určitých postupov.  

Ing. Jánoška – pokiaľ sú body chúlostivé, žiadam, aby bolo zvolané neverejné MsZ, na 

ktorom sa všetky tie problémy  vyriešia. Ja som trestné oznámenia nedával. Ing. Prievozník 

neustále bludy na bludy, ničím nepodložené obvinenia. 

Dr. Borovský – nečudoval by som sa keby 50 % poslancov odišlo. 

Ing. Jánoška – odcitoval rokovací poriadok § 8 ods. 4, ods. 5. 

Dr. Borovský – hlasovanie, kto je za aby bod č. 10 bol v programe dnešného MsZ:  

prítomných: 10 

za: 0        proti: 5                   zdržal sa:3               nehlasoval: 2   

Dr. Borovský – bod č. 10 nie je v programe dnešného MsZ. 

Ing. Jánoška – stiahnuť 4 a 5, t.j. správa o činnosti MsZ, komisií,  a mestskej polície, činnosť 

predkladateľ návrhu dáva svoje subjektívne ničím nepodložené názory. Nevidím dôvod, že sa 

tu budú dvaja páni prezentovať. 

Dr. Borovský  -žiadne prezentovanie nie je, máme to v pláne, MsZ berie na vedomie, myslím 

si že je potrebné raz za rok predniesť. 

Ing. Jánoška – predkladateľ tohto návrhu tam dáva svoje subjektívne ničím nepodložené 

názory.  

Dr. Borovský – kto je za to, aby bod č.4 a 5 boli stiahnuté z rokovania dnešného MsZ. 

Prítomných: 10 

za: 5                        proti: 5                                    zdržal sa: 0 

Návrh neprešiel. 

Dr. Borovský – dáva hlasovať za takto upravený návrh rokovania dnešného MsZ: 

Prítomných: 10 

Za: 7                                                              proti: 1                                     zdržal sa: 2 
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2. Kontrola plnenia uznesení  
 

Kontrolu plnenia uznesení vykonal Dr. Kýška, je priložená k originálu zápisnice. 

Rozprava: 

Ing. Jánoška – pokiaľ bude v budúcnosti v programe správa o plnení uznesení, žiada, aby ju 

poslanci obdržali, aby sa mohli pripraviť, aby sme sa mohli vyjadriť. 

Dr. Kyška – uznesenia v roku 2007, 2008, 2009 všetko bolo v správe kontrolórky. Na základe 

výzvy poslancov som správu o kontrole uznesení urobil. 

Ing. Jánoška – správu kontrolu  uznesení vykonáva prednosta úradu. Kedy bude predložená 

správa  o nesplnených uzneseniach prednostom mestského úradu poslancom MsZ?   

Dr. Borovský – dávam hlasovať, kto chce, aby správa o kontrole uznesení bola prefotená, 

poslancom predložená. Prosím pána prednostu, aby kontrolu uznesení odfotil, dal poslancom. 

 

3. Dopyty občanov 
 

Ing. Nižňanský – názor občanov ulice Sietnej, Družstevnej. Vstup do Vrbového zo Šterús, sú 

rozhádzané plasty. Na Čerenci kanál odtokový zanesený, aby neprišlo k vytopeniu, vyčistiť. 

Zodpovedný pán Záhorec. 

Pán Michálek – 17. 3. 2010 doručená petícia parkovacie miesta 6. apríla. Podpísaných 94 

ľudí. Na Ulici 6. apríla bola umiestnená značka zákaz zastavenia, prišli sme o asi 10 

parkovacích miest. 

Žiadali sme odstránenie značky, vytvorenie nových parkovacích miest.  

Dr. Borovský – áno boli ste u mňa, 22. 3. bol tu nadporučík Buran.  

Ing. Prievozník – ja som sľúbil petičnému výboru, že im zavolám, žiaľ nevyšlo to. Prešli sme 

územie. Značka je oprávnená, musí tam byť. Je to stanovisko Dopravného inšpektorátu. My 

musíme toto rozhodnutie rešpektovať.  6 metrov šírky MK tam musí byť. Musí sa nájsť 

riešenie. Nie je riešenie, že občania Ulice 6. apríla  premiestňujú k záhradkám kontajnery, na 

to nemáte právo. Včera bola odoslaná odpoveď. 

Ing. Jánoška – medzi Lacom Drškom a Prima Art tam 6 m nemusí byť? Kebyže prejdeme po 

Vrbovom, na veľa miestach nie je dodržané 6 m.  

Kto dáva návrhy na osadenie dopravných značiek? Ja sa chcem stretnúť s pánom Buranom. 

Ing. Prievozník – útvar výstavby. Na minulom MsZ hovoril stanovisko čo sa týka dopravného 

značenia. Kompetencia patrí správcovi miestnych komunikácií, ktorú schvaľuje po 

dopravnom určení Okresný dopravný inšpektorát policajného zboru. To je zákon. My to 

nemôžeme na MsZ riešiť. Dopravné značenie bude riešené, obnovované postupne podľa 

finančných možností v celom Vrbovom. Nebolo to doteraz zmapované. 

Ing. Jánoška – kto je správcom miestnych  komunikácií? 

Ing. Prievozník – mesto Vrbové. 

Pán Kusý – pán primátor, u vás nie je značka. Bytovky nad nami – 4 metre. Dopravná značka 

6. apríla zákaz zastavenia. Tá pani, jej syn, vyjde z garáže, ide zavrieť bránu, im MsP nedá 

pokutu, nám dajú. Je tam zákaz zastavenia. Tá značka by musela byť po celom meste. 

Pán Adamec – kontajnery sú pod bytovkami, na druhú stranu sa nedajú dať? Vytvorili by sa 

parkovacie miesta.  

Dr. Borovský – prosím pán viceprimátor poznačiť, riešiť s Ing. Plačkom. Navrhujem, aby ste 

dali žiadosť o premiestnenie kontajnerov. 

Pán Kusý – dávam návrh, aby sa značky rozmiestnili po celom Vrbovom, kde nie je 6 metrov. 

Ing. Jánoška – ja som dával žiadosť 6. apríla – 1 kontajner na druhú stranu. 

Čítal 2 listy. 10.3.2010 adresované pani Oľge Lamošovej. Na to odpoveď pani Lamošovej. 

Ja k tomu poviem, kto chce klamať, musí mať dobrú pamäť, 
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Ing. Prievozník – ja mám dobrú pamäť, budem trvať, aby zvukové záznamy boli zverejňované 

na internete. V zvukovom zázname ja dávam návrh, aby sa územie riešilo žltým pásom. 

Dopravný inšpektorát s tým nesúhlasil. To nie je v súlade so zákonom. Čo pani Lamošová 

tvrdí v tom liste sú nezmysly. Tam sa žiadne uznesenie neschválilo o žltých pásoch. 

Dohodnite sa s rodinnými domkami. My potom urobíme riešenie, ako sa dohodnete. 

Pán Adamec – keď ste robili dopravné zákony, križovatka od semaforu, tam ste nedali zákaz, 

aby dolu išli autá.  

Ing. Jánoška – na základe o slobodnom prístupe k informáciám žiadam Ing. Prievozníka, 

aby mi sprístupnil všetky veci  týkajúce sa danej  problematiky. 

Ing. Lago – navrhujem neriešiť 8 miest, ale aby sa vybudovalo  parkovisko. 

Dr. Borovský – nemáme pozemky. 

Ing. Jánoška – a pozemok na SNP komu patrí? 

Dr. Borovský - tam sa ide robiť v rámci rekonštrukcie centrálnej mestskej zóny  parkovisko 

pre 38 parkovacích miest.  

Ing. Keller – dohodnúť s Márius Petersen vývoz smeti 2x do týždňa. Kontajnerov by ubudlo, 

získali by sme pár parkovacích miest. Zo dňa na deň toto nikto nevyrieši.  

Pán Halama – čo nám dá, keď dáme túto značku dole? 

Dr. Borovský – pán viceprimátor, čo by sa stalo, keby sa  dala dolu?  

Ing. Prievozník – tam tá značka je oprávnená, musí tam byť. 

Ing. Jánoška – na základe čoho?  

Pán Kusý – bolo mi povedané, že to je podnet Ing. Jánošku. 

Dr. Borovský – bolo povedané, že pani Lamošová cez pána Ing. Jánošku toto všetko rozbehla. 

Ing. Jánoška – prosím? 

Dr. Borovský – to, čo som povedal.  

Ing. Jánoška – ja som v kontakte s pani Lamošovou  nebol. Ja chcem, aby bol pasport 

parkovacích miest, aby si ľudia miesto mohli zaplatiť a parkovať.  

Ing. Prievozník – celý proces riešenia Emanuel. námestia trval dlho, nebol na útvare výstavby 

pracovník, ktorý by sa tým zaoberal, preto som to zobral ja na svoje plecia. Bol tu nadporučík 

Buran 3 krát. Máme zvukové záznamy, kde hovorí Ing. Jánoška, že je splnomocnený hovoriť.  

Ing. Janoška – ja chcem pasport parkovacích miest. 

Ing. Prievozník – Ing. Jánoška prehlásil, v zápisnici je priložené splnomocnenie,  že je 

poverený občanmi Emanuela ich zastupovať.. 

Ing. Jánoška – žiadam konfrontáciu týchto vyjadrení. 

Pani Zelenayová – prečo sa to rieši 3 kontajnermi, my nechceme riešiť kontajnery, my 

chceme riešiť 12 parkovacích miest . 

Zať pani Hinkovej – ja som nebol proti, pokiaľ mám voľnú bránku. Svokra ZŤP. Minulý rok 

sme žiadali o parkovacie miesto. 

Pán Kalus – ako tam mohol niekto dať tú značku  zákaz zastavenia, nesmie tam nik zastaviť, 

ani sanitka. Tam nesmie zastaviť nik, ani smetiari, ani obyvateľ garáže... 

Ing. Prievozník – tam bola značka zákaz státia. Tá sa nedodržovala. 

Ing. Tomčík – značka dolu, MsP nech tam nechodí, pána Burana tam nevoďme.  

Dr. Borovský – čo sa stane, keď tá značka tam nebude, pýtam sa viceprimátora a náčelníka 

MP. 

Ing. Jánoška – dávam návrh, aby sa uznesením MZ dala značka  dolu. 

Pán Madžo – dovoľte aby som Vám citoval zákon číslo 8/10. 

Ing. Jánoška – prečo nás poučuje, ja si neviem prečítať zákon? Prečítal list adresovaný pánovi 

Tomášovi Michálkovi písaný Ing. Plačkom. 

Ing. Duračka – vo Vrbovom je parkovanie veľmi zle. Jediné riešenie zrušiť značku. Musíme 

riešiť problém, aby sa občanom pomohlo riešiť parkovacie miesta.  
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Pán Kusý – ďakujem. Prídeme z roboty o 18 hod. , ráno ideme na 6 do roboty, Parkujeme iba 

v noci. 

Pán Michálek – pri odovzdaní petície sme boli dohodnutí, aby sme tam boli, keď príde 

nadporučík Buran. Spravme tam jednosmerku, aby sa dodržalo 6 m. 

Dr. Borovský – prerokujeme s nadporučíkom Buranom, ja budem pri tom. 

Ing. Jánoška – našiel som materiál 692/2009 18. 6. 2009 vybavuje Ing. Prievozník adresovaný 

pani Jarmile Hanákovej – riešenie parkovania. 

Ing. Prievozník – to navrhované riešenie schválené nebolo. 

Pani Zelenayová – chcem sa spýtať, keby ta značka išla dole, čo vy na to pán náčelník? 

Ing. Jánoška – sú tu ľudia, ktorí chcú si kúpiť parkovacie miesta. Nie je pasport parkovacích 

miest, nevieme koľko parkovacích miest na území mesta je.  

Dr. Borovský – dostali sme 2-3 žiadosti na parkovacie  miesta čo si chcú zaplatiť. Mám 

obavu, keď značku dáme dole, zajtra príde list nadporučíkovi Buranovi, zajtra tu máme druhú 

skupinu. 

Ing. Duračka – chcem aby sme tu spoločne  žili, nie na to, aby sme si robili zle. 

Ing. Jánoška – regulované státie znamená, že tam niekto môže parkovať od 18:00 – 6:00. 

Pán Kusý – p. primátor, čo keby sa tam spravilo na rohu vegetačné parkovisko, tam by 10 

miest vyšlo. 

Dr. Borovský – ja som za, je aj tá možnosť. Problematická značka je tam pre všetkých. 

Pán Madžo – prečítal vysvetlenie zákaz zastavenia a zákaz státia. 

Pani Zelenayová – pán primátor,  vždy sme sa vedeli dohodnúť. Kto prv prišiel, ten parkoval, 

je to verejné priestranstvo.  

Dr. Borovský – ja musím zavolať p. Buranovi, či môžeme dať značku dole, na MsZ bolo 40 

ľudí, či nebudú pre mesto sankcie, s tým, že ideme robiť ulicu jednosmernú.  

Pán Zelenay - vyjadrenie pána z Trnavy – 6,5 m tam nie je.  

Dr. Borovský – ráno o 7,30 zavolám nadporučíka. Burana, budem ho informovať o tom, že 

značku ideme dávať dole, 6,5 m tam nie je, budeme robiť všetko preto, aby bola jednosmerná 

ulica. 

Ing. Jánoška – dávam návrh na verejné zhromaždenie občanov. Termín verejného 

zhromaždenia určí p. Buran, kedy mu to vyhovuje. 

Dr. Borovský – ja som za, návrh na verejné zhromaždenie dávajú poslanci. 

Pán Halama – MsP nech im nedáva pokutu.  

Pán Bukovčák – MsZ nemôže dať uznesenie o dopravnej značke. 

Ing. Jánoška – osadiť tam značku bol návrh, ktorý dal Ing. Prievozník. 

Pán Michálek – pán náčelník, taká istá značka ul. Hollého, Gymnázium, autá tam stoja, MsP 

nedáva pokuty, to toleruje. 

Pani Zelenayová – pán primátor, koľko môže trvať jednanie s pánom Buranom? 

Ing. Jánoška – autobus pri lesnej správe. 

Pán Kalus – značku nedať dole, dočasne prekryť, kým sa to dorieši s pánom Buranom. 

Porušíme niečo? 

Ing. Keller- neodporúčam žiadne odrezanie značky, mestskí policajti nechoďte tam. 

Dr. Borovský – to čo sme povedali platí, ale tam bude reakcia z druhej strany. 

Ing. Duračka – ja si myslím že môže sa značka do doriešenia zakryť. 

Ing. Jánoška -  navrhujem verejné zhromaždenie, tam to vyriešiť. VZN o parkovaní 

nákladných vozidiel, keď to má Brezová, môže to mať aj Vrbové. 

Dr. Borovský – pán náčelník MsP je to problém zakryť? 

Pán Madžo – pán primátor, keď mi dáš príkaz, ja to urobím. 

Dr. Borovský – ale vstup do bránok treba dodržať. 
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Pán Kunik – aké bolo toto zasadnutie. Toto je hnusný spor medzi 2 pánmi – sú nepriateľmi. 

My sme vás volili nato, aby ste spolupracovali, pre mesto niečo urobili – výsadba, údržba 

zelene nejaká. Nič ste tu neurobili, nič neurobili občanom, čo treba. T-klub 7 miliónov Sk .  

7 miliónov Sk je dosť na to, aby ste vytvorili parkovacie miesta. Koľko ste vysadili stromov, 

verejnej zelene?   

Ing. Jánoška – ja nemám osobný spor. 

Dr. Borovský – prosím pána náčelníka, aby prekryl značku. 

Pán Madžo – pán primátor, nemôže to počkať do zajtra, pán Zahorec nech to so svojimi 

zamestnancami urobí. 

Ing. Jánoška – to je porušenie pracovnej disciplíny, keď odmietne príkaz primátora. 

Pán Madžo – ja neodmietam, ja sa pýtam či by to zajtra nemohli spraviť pracovníci VZ. 

Pán Kuník – či to bude zaevidované čo som dnes povedal, či dostanem odpoveď, a som 

navrhol zastavenie kúpy T-klubu. Toto MsZ nedostalo mandát na to, aby toto čo tu počúvame, 

aby to tu bolo. 

Ing. Jánoška – pán Kunik nech sa opýta pani Žiškovej, akú odpoveď dostala. 

Dr. Borovský – o kúpe T-klubu rozhodlo MsZ. 

Pán Jursa – 6. apríla, Emanuela – cesty 360/14 v katastrofálnom stave, cesty ničia 

zásobovacie auta. Riešenie – na úpravu ciest osloviť ZDROJ VOPO, PT UNIVERZAL, aby 

prispeli aj oni. 

Dr. Borovský – to sa nedá, na opravu ciest máme prostriedky, komisia výstavby rozhoduje, 

ktoré cesty sa budú robiť. 

Ing. Prievozník – v utorok bolo zasadnutie komisie výstavby. Na opravy a údržbu máme 1200 

tis. Sk. Navrhoval som určité riešenia, priority. Riešenie sídliska  by stálo takmer 1 milión Sk. 

Chcel som riešiť Sídlisko SNP, nad klubom, po Súkennícku ul. Keby sa robila centrálna 

mestská zóna, poriešilo by sa aj SNP po Zigmundíkvú ulicu. Je to na doporučení komisie, aby 

určila priority. 

Ing. Jánoška – opravené výtlky vydržia maximálne 1 rok. V akom štádiu je konanie o 

reklamovaní týchto prác? Viac krát to bolo na MsZ. 

Ing. Prievozník – cesty v akom stave, za výtlky sa nebude ručiť. Som za riešenie, aby sa riešili 

celé úseky ciest.  

Ing. Jánoška – z akého dôvodu bola za prioritu Sadová ulica? 

Ing. Prievozník – Sadova ulica sa robila v roku 2004, ja som začal bývať od roku 2005. 

Dr. Borovský – čakáme, že či náhodou nebude výzva na projekty na mestské komunikácie. 

 

 

      4.  Správa o činnosti MZ a komisií MZ za rok 2009. 
 

Ing. Prievozník – predniesol správu, ktorá bola poslancom písomne doručená. Všetci vieme 

v akej atmosfére prebiehajú MsZ. Ja vyjadrujem svoj osobný názor, to čo som uviedol 

v závere, v tom si stojím. Navrhne uznesenie, potom o ňom nehlasuje. To nie je o osobnom 

spore Prievozník – Jánoška. O osobnom spore Pievozník – Jánoška sú vulgarizmy, nadávky,  

ktorými poslanec, riaditeľ strednej odbornej školy častuje seberovného poslanca. Ja tu mám 

také právo Janko ako ty.    Ja si tieto práva budem hájiť inou cestou, aj si hájim. Ja sa nebu-

dem dotýkať ani incidentu 4.5., ktorý rieši  súd, čakám na oznámenie, kedy bude 

pojednávanie.  Vyzval som viackrát pána poslanca, aby prestal s tými útokmi, je to nevhodné, 

neetické. Ja tu mám právo byť. Nikto ma tu nebude urážať slovami sprostými, hanebnými 

slovami, ja som tu legálne. Pokiaľ tomuto vy, poslanci, nezamedzíte, takýmto spôsobom sa 

budú uberať zasadania MsZ do konca volebného obdobia. Ja tu mám právo byť, ja som bol 

legálne zvolený, nikto ma tu nebude urážať. 
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Ing. Jánoška – vyprosujem si tieto osobné invektívy   voči mne. Buď sa tu podáva správa, 

alebo tu niekto útočí na moju osobu. Ja okruh na ktorých podám žalobu na ochranu osobností 

rozšírim na ďalších ľudí, ktorí toto budú schvaľovať. Vyzývam všetkých, aby našli človeka, 

ktorého som ja v bezprostrednej blízkosti udrel zatvorenou päsťou.  

Ing. Prievozník- to bude riešiť súd. 

Ing. Jánoška - ktorý súd to bude riešiť? Ktorý súd zvolal pojednávanie? 

Ing. Prievozník – ja neviem. Je fakt, že je vznesená obžaloba proti tebe. Boli určené dve 

sudkyne, vzdali sa pre zaujatosť. 

Ing. Jánoška –  prečo obidve sudkyne? Ja tú obžalobu chcem vidieť. Okresná prokuratúra 

vydala rozhodnutie? Jedno je obvinenie, jedno je obžaloba. 

Ing. Prievozník –  je fakt, že je vznesená obžaloba proti tebe. Ja mám obžalobu doma. 

Ing. Jánoška – máš obžalobu doma?   Ja trvám na konfrontácií vyjadrení Ing. Prievozníka čo 

sa týka TKR, trestných oznámení. Jeho manželka tvrdí, ako platia pokuty, kde som ja viedol 

účtovníctvo, nezmyselné veci, ničím nepodložené na MsZ. Ako sa môžem hájiť a brániť? 

Dr. Borovský – MsZ spolu s primátorom vie o tomto rozhodnúť? 

Ing. Jánoška – ja si myslím že vie, je to v kompetencii MsZ. To nie je osobný spor, keby to 

bol osobný spor, ja kľudne prídem na Sadovú a si to vydiskutujem. Ja diskutujem slovami 

a argumentmi. V živote som nikoho neudrel zatvorenou päsťou z bezprostrednej blízkosti.  

Ing. Kramárik – by som povedal, že správanie pána poslanca  Jánošku nezodpovedá 

kultúrnosti, ktorá by sa vyžadovala na MsZ. Minimálne tu reve, pre mňa je aj to neprípustné.  

Ing. Jánoška – kedy som poslancom KDH ukrivdil? Keď dôverujú Ing. Prievozníkovi, že 

vykonáva svoju funkciu v prospech všetkých občanov, ako to vyžaduje výkon práce vo 

verejnom záujme, klobúk dolu. Jeho nezaujíma nič iné, len jeho osobný prospech. Nič viac. 

Ing. Kramárik – osobne proti mne nemáš nič, mne vadí tvoje správanie, mne vadí, že reveš.  

Ing. Jánoška – pokiaľ nezvýšim hlas, čo sa týka TKR,   Mišovica, poplatkov KP ten poplatok 

by bol vyšší. Vo VETESe by sa prali peniaze do neviem dokedy. Teraz keď primátor dá trest-

né oznámenie sám na seba, niekto ma bude obviňovať, že trestné oznámenie som podal ja, ja 

organizujem petíciu.  

Dr. Borovský - to počujem prvý ráz. 

Ing. Jánoška - to je to isté čo si povedal pred Kusým, ohľadom petície. Keď nadporučík Buran 

bol na sedení v lete si povedal nepovedzte to Jánoškovi. Teraz poviete, že to Jánoška incioval. 

Dr. Borovský – ja som povedal, nepovedzte to Jánoškovi? 

Ing. Prievozník – ja som to povedal. 

Ing. Kramárik – to, že kričíš, to bolo minimum, bolo tu veľa urážok. 

Ing. Jánoška – žiadam pána Kramárika, aby povedal, že som ja Ing. Prievozníka, udrel 

z bezprostrednej blízkosti zatvorenou päsťou.  

Ing. Kramárik - ja som nevypovedal, že som videl.  

Ing. Jánoška - žiadam Ing. Prievozníka, aby povedal, či som ho ja udrel z bezprostrednej 

blízkosti zatvorenou päsťou. 

Ing. Prievozník – budeme sa o tom baviť na súde, rozhodne o tom súd. 

Ing. Jánoška – 7 a pol roka ma provokuje. Ja keby som nepresvedčil Michala Augustína a 

Laca  Sabu tento pán v živote nie je zástupcom primátora. Ty sám si povedal,  Prievozníka 

v žiadnom prípade. Mne si povedal, že ty si čakal do  utorka, že prídem s podpismi. Ja som 

povedal, že ja sám za seba ruku nezdvihnem. Na druhom stretnutí Ing. Keller povedal, že on 

za mňa ruku nezdvihne. Ja som povedal, že som ochotný to zobrať, keď za mňa zahlasuje 

väčšina zastupiteľstva. 

Dr. Borovský – na odsúhlasenie je potrebná nadpolovičná väčšina. Ty si mi povedal, 

primátor, keď si odchádzal, keď budeš mať 7 hlasov okrem seba, tak ma zavolaj. Ja ti 

nebudem naháňať hlasy. 
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Ing. Jánoška – ty si ma mal len navrhnúť. Keby Ala Bartuláková žila, to by sme sa dozvedeli 

vecí o VETESE, to by sme sa dozvedeli,  keby nebola hlavná kontrolórka pani Gajňáková.  

Ing. Nižňanský – chýba tu kultúra prejavu. Dnes  na MsZ som tu na to, aby sa tu schválil 

úver. Dnes sa oveľa dôležitejšie veci riešia na MsZ. Tu sú samé urážania. Ing. Dalošová 

povedala, že nebude chodiť, ona má z toho stres. Bola tu správna poznámka, komisia 

verejného poriadku nerieši nič, poradný orgán. Videl som v Piešťanoch, ako sa rokuje. Je to 

fantázia. Je tu dôležitý program. Navrhujem, aby sme my poslanci za toto MsZ nedostali plat. 

Ing. Jánoška – Peter prečítal si si záver tohto materiálu? Toto je dokument do MsZ. Každý 

jeden z týchto zamestnancov to má zaplatené, viac ako poslanci. Nepripravené materiály k 

MZ, vedúci predstavitelia mesta majú platy, ja tie platy nebudem zverejňovať. Materiály 

nepripravené k MsZ. Ako sa mám dostať k materiálom, keď mne to ako poslancovi, 

predsedovi komisie nie je predložené. Ako mám ja ako poslanec zaujať stanovisko? Stále ma 

niekto chce provokovať. 

Ing. Keller – správa sa mi zdá neobjektívna, neúplné hodnotenie. Prečo všetci poslanci 

nemáme v % účasť? Minule pán Boškovič hovoril, že aj ja som hlasoval za mesačné 

zasadnutia, ale v tých troch rokoch  sme mali  14, 16 , 17  zasadnutí. V predložených  

materiáloch je kopu gramatických chýb, aby sme lúštili, čo sa tu napíše. Tie gramatické chyby 

budem komentovať častejšie. Žiadam menovite % účasť u všetkých poslancov na MsZ.  

Dr. Borovský – od l.4.2010 je novela zákona 369, zasadnutia MZ každé 3 mesiace minimálne, 

keď situácia vyžaduje, môže sa ja častejšie.  

Chce sa ešte niekto vyjadriť? Ak nie, MsZ berie na vedomie. 

      

 

     5.  Správa o činnosti mestskej polície za rok 2009. 
 

Pán Madžo – správu dostal každý domov. 

Ing. Nižňanský – ako často chodíte okolo Biogalu, cesta Družstevná, Sietna? Tam sa zhlukujú 

partie. Pod vrbou majú lavičku. Navrhujem okružné jazdy v noci. 

Pán Madžo – cez deň chodíme pešo, stred mesta, sídliska. V noci auto dva razy obídeme 

mesto.   Dám príkaz, aby kotrolovali aj tú časť mesta. Máme viac miest, kde chodíme. 

Chodíme na autobusové zastávky. 

MsZ berie na vedomie. 

 

6. Informácia o projektoch z fondov EÚ 

 
Dr. Kýška – správu poslanci dostali písomne  

I.ZŠ sme podávali druhú žiadosť o splátku, čakáme  preplatenie prostriedkov, zostáva 

ukončiť práce vonku. Rekonštrukcia v podstate bude ukončená. 

Potom sa len čaká kontrola z ministerstva.  

MŠ – dodali vnútorné vybavenia,  2 projektory, 4 notebook. Dala sa tretia žiadosť o platbu 

v hodnote 130 391,03 €. Po zúčtovaní tretej žiadosti bude vypracovaná záverečná 

monitorovacia správa a tiež záverečná žiadosť o platbu, ktorá bude obsahovať zvyšnú sumu. 

Potom sa len čaká kontrola z ministerstva. Priebežné kontroly, ktoré vykonalo ministerstvo 

boli všetky v poriadku. 

II. ZŠ – rekonštrukcia. Zmluva s ministerstvom pripravená na podpis. Myslím, že je 

ministrom podpísaná. Čakáme na doručenie poštou, potom by ju mal primátor podpísať. 

Rozsah podobný ako pri predchádzajúcich stavbách, čiže zateplenie, výmena okien, na 

budovách II.ZŠ, ktoré nemajú zrekonštruované strechy, budú aj strechy.  

Centrálna  mestská zóna – rekonštrukcia, sprostredkovateľ TSK– materiály, ktoré boli 

spracované sú zaslané  na Ministerstvo výstavby, čaká sa na podpis. Rozsah rekonštrukcie: 
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Rekonštrukcia chodníkov od svetelnej križovatky po Súkennícku ulicu /zámková dlažba/, 

výmena autobusových čakární, úprava nástupných plôch pri autobusových zastávkách, 

rekonštrukcia parku a pešej zóny, rekonštrukcia okolia Kostola sv. Martina a pomníka 

padlým, Ulica SNP /Trikotská ulička/ - rekonštrukcia cesty, vybudovanie spevnenej plochy 

/parkoviska/ nad Domom kultúry, rekonštrukcia priestorov na Námestí sv. Cyrila a Metoda. 

Cezhraničná spolupráca s mestom Vítkov - prvá návšteva sa uskutoční 17. 4. 2010 – budú 

tam zamestnanci, aj poslanci, ktorí sa záväzne prihlásili. Oblasť kultúra, školstvo, šport, 

turistika. Takisto bol poslaný projekt s mestom Vizovice. Oblasť vytvorenie spoločnej 

fotobanky, spoločný sprievodca mestami, vytvorenie spoločných web stránok, organizovanie 

výstav na oboch stranách.  

Projekt v štádiu prípravy – rekonštrukcia kúrie M.Beňovského, dokončenie pilotáže  

v čelnej časti budovy, výmena okien a príslušenstva, obnova fasády, obnova nádvoria, 

pivnica, ktorá vedie ku gymnáziu  – ak to bude možné, to by boli príliš vysoké náklady na 

rekonštrukciu. 

Dobudovanie zberového dvora, nákup kuka vozu, nákup traktora s vlečkou, nákup  

výkonného drviča drevín, dokúpenie zberových nádob, dobudovanie stojísk na komunálny 

a separovaný odpad. 

Neschválený bol projekt DD a DSS Klas Vrbové, tento by sme chceli podať v druhom kole 

projektov, pri výhodnejších podmienkach. 

Projekty, ktoré by sme chceli v budúcnosti realizovať:  Informatizácia mesta Vrbové, 

Znovupodanieprojektu rekonštrukcie DD a DSS Klas Vrbové, Rekoštrukcia vykurovania 

mestských budov,  

Rekonštrukcia budovy štadióna, Rekonštrukcia miestnych komunikácií /pokiaľ vyjde 

podobná výzva/, Rekonštrukcia budovy MsÚ /výmena okien, zateplenie, bezbariérové 

prístupy, výmena strešnej krytiny/. Rekonštrukcia budovy štadiona  by mohla byť dotovaná aj 

z Úradu vlády SR. 

Projekty mimo Euro fondov. Rekonštrukcia miniihrisko s umelou trávou – oplotenie. 

Projekt kamerového systému – podaný projekt vypísaný Radou vlády SR pre prevenciu 

kriminality, celkové náklady 35000 €, možnosť realizácie rok 2010. Pán primátor rokoval 

s kompetentnými. 

Celkove schválené projekty /bez cezhraničnej spolupráce/ vo výške 3 406 721,77 €, čo je 

102 630 900,04 Sk.  

Dr. Borovský – kamerový systém. Požiadal som ministra vnútra, či by mohol dohliadnuť nad 

projektom, pán premiér prisľúbil 30000 € z rezervy predsedu  vlády. Pokiaľ tie peniaze prídu, 

do tých kamerových systémov hneď ideme. Pokiaľ by aj z Ministerstva vnútra SR prišli, tak 

potom to rozšírime na sedem, ako je to plánované v prvej etape. 

Ing. Keller – rekonštrukcia MK, myslím si, že aj výstavbu MK by sme tam mohli uvažovať. 

Budovanie infraštruktúry pre bytovú výstavbu. 

Dr. Borovský – nevieme či výzva na komunikácie bude. Z MVaRR bude možné čerpať 

prostriedky, je podmienka, viac ako 50 % stavebných povolení na tie stavby, ktoré by pri tých 

komunikáciách mali byť. Rokovali sme s TAVOSOM, čo sa týka štúdie Horné Dielce 

k Cintorínskemu potoku.  

MZ berie na vedomie. 

 

 

   7. Schválenie vypracovania projektu na rekonštrukciu kultúrnej 

pamiatky kúrie M. Beňovského 
 

Dr. Kýška – v rámci Regionálneho operačného programu – opatrenie 3.1 „Posilnenie 

kultúrneho potenciálu regiónov“,  bude možné čerpať prostriedky na obnovu a rekonštrukciu 
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kultúrnych pamiatok. V rámci rekonštrukcie kúrie M. Beňovského by išlo o nasledovné 

úpravy: dokončenie pilotáže v čelnej časti budovy, výmena okien a ich príslušenstva, obnova 

fasády, zateplenie, obnova nádvoria kúrie.   

Zateplenie iba z vnútra, podkrovná časť. Projektant nebol nadšený stavom budovy – čakáme 

vyčíslenie nákladov. Je na rozhodnutí MsZ čí ísť do projektu, alebo neísť. 

Stanovisko komisie: komisia pre financie, majetok mesta a podnikanie odporúča schváliť 

rekonštrukciu pamiatky kúrie M. Beňovského.  

Ing. Ďuračka – na komisii sme to mali v rámci eurofondov. Hovorili sme v súvislosti 

s príspevkovou organizáciou. 

Dr. Borovský – v rámci projektu môže ísť iba jedna kultúrna pamiatka. Musí byť kultúrna 

pamiatka, Dom kultúry nie je kultúrna pamiatka. Názov musí byť “Rekonštrukcia kultúrnej 

pamiatky kúrie M. Beňovského“. 1250 tis. € je prijateľná - stredná hodnota - reálny priechod 

projektu. Horná hranica je 2,4 milióna €. 

Dr. Kýška – pri posudzovaní projektu rozhoduje viacej činiteľov, počet obyvateľov v danej 

lokalite, rekonštruované m2.  

Dr. Bosák – o tejto veci by sme  mali kladne rozhodnúť, kúria je pýchou mesta, v podkrovnej 

časti zateká, bola skolaudovaná na iný účel, ako sa využíva, je to nebezpečné z hľadiska 

požiarneho - horľavý materiál, zmena užívania nutná. 

Ing. Prievozník – na rokovaní v pondelok 21.3., odporučil projektant aby bolo vydané 

stanovisko Krajského pamiatkového úradu, pri kolaudácii pri prvej rekonštrukcii boli 

problémy.  

Ing. Keller – pamiatkari budú mať  požiadavky. Počas prvej rekoštrukcii výstavby boli 

nepríjemné problémy. 

Dr. Kýška – pamiatkárov  presvedčiť, aby tolerovali súčasný stav. Keby chceli ísť do 

pôvodneho stavu – tam boli zväčšené okná, zmenšené komíny, vikiere by nepovolili. 

Pán Bukovčák – prečítal návrh na uznesenie č. 17/III/2010 

prítomných:   8                                                                                                                    

za: 7                proti: 0                                   zdržal sa: 1 

                                                                                                                 Ing. Jánoška  

 

   8. Schválenie  úveru na kúpu Domu kultúry (T-klubu), stanovisko  

hlavnej kontrolórky k úveru  
 

Dr. Kýška – tento krok vyplýva z uznesenia MsZ zo dňa 25.2.2010, kde MsZ na svojom 

rokovaní uznesením č. 6/II/2010 schválilo kúpu budovy Domu kultúry. Nakoľko mesto 

nedisponuje voľnými finančnými prostriedkami, navrhuje poslancom MsZ schváliť prijatie 

návratného zdroja financovania – úveru vo výške 232 358,00 EUR a ručenie bianko zmenkou. 

Podmienky na prijatie úveru v zmysle zákona č. 583/2004 Z.z. boli preverené hlavnou 

kontrolórkou mesta. Nakoľko sú tieto podmienky splnené, hlavná kontrolórka odporúča 

poslancom MsZ prijatie úveru schváliť. Štvrtou podmienkou by mala byť zmena 

rozpočtových opatrení č. 1.  

Ing. Jánoška – stanovisko komisie pre financie, majetok mesta a podnikanie odporúča MsZ 

schváliť prijatie úveru na kúpu budovy Domu kultúry, odporúča ručenie mesta bianko 

zmenkou, odporúča prijať rozpočtové opatrenie č. l.  

Ing. Tomčík – 232.000 € je  celá suma? Hovorili sme na splátky, či im to ideme dať všetko?  

Keď si berieme úver, lepšie zaplatiť naraz. 

Dr. Borovský – úver je celá suma. 

Dr. Kýška – 7 miliónov Sk zoberieme naraz, my by sme dali 4 mil. Sk, počas roka. 

Vymožiteľnosť prostriedkov keby sme im dali 4 mil. Sk oni si uhradia svoje podlžnosti, môže 

sa stať, že môžu odstúpiť. Najlepšie by bolo vyplatiť naraz, hneď zápis na LV. 
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Dr. Borovský – vyplatiť, aby sme dali  na LV, potom pozemok. 

Ing. Tomčík – keď si ideme brať úver na všetko, treba zaplatiť naraz. 

Ing. Duračka – kataster zapíše podľa zmluvy. 

Pán Bukovčák – prečítal návrh uznesenia č. 18/III/2010 

Dr. Borovský – berieme na vedomie. 

 

Pán Bukovčák – prečítal návrh uznesenia č. 19/III/2010  

prítomných:   8                                                                                                                    

za: 7                           proti: 1                                    zdržal sa: 0 

 

 

  

 

  9. Ručenie úveru bianko zmenkou 

 
Pán Bukovčák  prečítal a hlasovalo sa za uznesenie 20/III/2010. 

prítomných: 8                                                                                                                      

za: 7                           proti: 1                                      zdržal sa: 0 

 
 

Bolo prečítané a hlasovalo sa za uznesenie 21/III/2010. 

prítomných: 8                                                                                                                      

za: 7                           proti: 1                                      zdržal sa: 0  

 
 

 

11.    Rôzne 

- Dodatok č. 1 k VZN č. 4/2010 o určení výšky dotácie 
  

Dr. Kýška – toto VZN sa prijímalo na MsZ 25. 2., s tým že ešte neboli jasné niektoré veci, 

dodatok sa týka materských škôl. 

Pani Sabová – odvíja sa to z výnosu daní, ktoré dostáva mesto na originálne kompetencie, 

delené počtom nahlásených detí.  

Ing. Jánoška – komisia pre financie, majetok mesta a podnikanie odporúča dodatok č. l 

k VZN č. 4/2010 o určení výšky dotácie schváliť. V MŠ nebolo na platy, vtedy sme to 

nevedeli? Účelové viazanie takýchto prostriedkov, sú to prostriedky viazané. 

Dr. Borovský – vo VZN bolo 90 %, im to nevychádzalo, nevychádzalo by im to na platy, 

návrh je, aby to bolo100 % plná výška. Žiadne navýšenie.  

Pán Duračka – tých 100 % je na úrovni minulého roku, alebo na úrovni pridelených 

prostriedkov? VZN z roku 2008, doplnok sa urobil v 2009. 

Ing. Jánoška – 25.2. sme schválili VZN č. 4/2010, a 25.3.2010 schvaľujeme dodatok. Tak ako 

je mesto viazané rozpočtom, tak je aj MŠ. Sú to prostriedky od štátu, účelovo viazané. Oni to 

v rozpočte majú, mesto im to musí dať. 

Dr. Borovský – áno, sú financie účelovo viazané, keby im vystačilo 90 %, samozrejme by sa 

peniaze využili na MŠ, vzhľadom na to, že MŠ dostala vybavenie inventárom, tak navrhujeme 

takéto riešenie. 

Pán Bukovčák – prečítal uznesenie č. 22/III/2010 

prítomných:  8                                                                                                                     

za: 6                         proti: 1                                      zdržal sa: 1  
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- Schválenie čerpania prostriedkov z rezervného fondu 
 

Dr. Borovský – nemáme tu pani inžinierku Kráľovú, poprosím pána prednostu, pani Sabovú 

o predloženie. Je to materiál z minulého MsZ, tento materiál nebol schválený, po 

prepracovaní predkladá sa na MsZ teraz. 

Ing. Jánoška – je predložený materiál v zmysle rokovacieho poriadku? Máme prepracovaný 

materiál? Nemáme materiál, nemáme o čom rokovať. Navrhujem preložiť na budúce MsZ. 

Dr. Borovský – ja sa ospravedlňujem, súhlasím, nie je tu Ing. Kráľová. Ubezpečovala ma Ing. 

Kráľová, že materiál poslancom na začiatku rozdá. Ja žiadne naliehanie robiť nebudem. 

 

 

  

-  Harmonogram riešenia území určených na IBV 
 

Ing. Prievozník – na komisii výstavby bol predložený tento materiál, ktorý požadoval Ing. 

Keller, schválené uznesením MsZ  č. 107/XII/2009 na prípravu územia Horné Dielce. 

Problematiku prerokovali pracovníci útvaru výstavby, ÚR a ŽP spolu s Ing. Karlíkovou, 

Spoločný stavebný úrad vo Vrbovom a stanovili sled krokov, ktoré je potrebné urobiť pre 

riešenie území nielen v lokalite Horné dielce, ale Sídl. 9. mája – záhrady, IBV Kopec, 

prepojenie súbežne s ulicou Oslobodenia na Sietnu ul.  

l./ Spracovať Územný plán zóny pre lokalitu Horné dielce I. a II., 9. mája záhrady, Hrabinská 

I.,II., Kopec, atď, dať na verejné prerokovávanie, vypracovanie geometrického plánu pre 

miestnu komunikáciu, chodníky – výškopisné a polohopisné zameranie územia. 

2./  Po nadobudnutí právoplatnosti územného rozhodnutia rokovať s vlastníkom pozemkov 

v záujmovej lokalite o odkúpení časti pozemkov pod MK a prípadnom majetko-právnom 

vysporiadaní. Ak je lokalita alebo MK vedená v ÚPN ako záväzná, v prípade nedosiahnutia 

dohody s vlastníkmi, pristúpiť k vyvlastneniu v zmysle Stavebného zákona § 108 – 116. 

3./ Kde je vypracovaná zastavovacia štúdia územia, dopracovať dokumentáciu pre územné 

konanie v súlade s ust. § 3 vyhlášky č.453/2000 Z. z. Musí byť jasný orientačný prepočet, ja 

som komisii výstavby predložil materiál z ulíc, ktoré rieši súkromný investor Kopec kde je   

zámer 65 rodinných domov, kde projektantka predložila predpokladaný výpočet investičných  

nákladov na jednotlivé ulice. Nemám iné cenové ponuky. Ulica Hrabinska, Mikulášska, podľa 

názoru projektantky treba riešiť aj Barcíkovú ulicu, ktorá by mala byť výstupnou z lokality.  

4./ ÚPN-zóny. Sídlisko 9. máj nemám, to je v inom štádiu riešenia. Okrajovo uviedol čísla: ul. 

Hrabinská 520 m s minimálnou šírkou cesty inv. náklady so sieťami 17,3 milióna Sk -  575 

tis. €,  Mikulášska cca 560 m od Sasinkovej po lokalitu Kopec 15,8 milióna Sk  526 tis. €, ul. 

Barcíková od Hrabinskej po Štefánikovu 140 m - 5600 tis. Sk – 186,2 tis. €,  súkromný 

investor keby zainvestoval do lokality Kopec by stálo približne 70 miliónov Sk– 2330,5 tis. €.  

5./ Po schválení PD zabezpečiť vyjadrenia k dokumentácii od dotknutých orgánov štátnej 

správy, správcov a vlastníkov podzemných inžinierskych sieti. 

6./ Začať územné konanie. 

7./ Požiadať Min. výstavby a reg. rozvoja SR o možnosť poskytnutia príspevku alebo dotácie 

na realizáciu jednotlivých druhov inžinierskych sietí podľa vyhláseného operačného 

programu. 
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8./ Zabezpečiť výstavbu jednotlivých inžinierskych sieti a MK v súlade so schválenou 

záväznou časťou ÚPN mesta Vrbové. 

9./ Po ukončení výstavby infraštruktúry prikročiť k vydávaniu stavebných povolení na 

výstavbu jednotlivých rodinných domov. 

Konzultoval s Ing. Karlíkovou, Ing. Plačkom 

Ing. Duračka – stanovisko komisie výstavby. Ing. Valová označila materiál za dobrý. Čo sa 

týka priorít, bola polemika. Horné dielce musíme riešiť prvé. Pozemok UNITEDMORE 

preklasifikovať na bytovú výstavbu. Za predaj pozemkov prostriedky použiť na 

infraštruktúru. Projektovú dokumentáciu je potrebné mať pripravenú. 

Ing. Jánoška – ja sa chcem spýtať, či sme na zasadnutí MsZ v roku 2007? Od Ing. Kellera na 

každom zasadnutí MsZ iné nepočujem, ako hľadať iné zdroje financovania. Ing. Prievozník 

prišiel na to až teraz, na konci volebného obdobia, aby sa naplnil volebný program, respektíve 

to zastúpenie ako ste ho mali?. Doteraz riadil odbor výstavby, to nebolo treba pripravovať 

tieto veci? Idú voľby, treba hovoriť, čo treba spraviť, koľko je to roboty, ako nie je peňazí 

v rozpočte. Peňazí je dosť, len ich treba efektívne rozdeliť. 

Dr. Borovský – podnietilo realizáciu tej štúdie tým, keď Ing. Dubravský prišiel s tou 

výstavbou bytových domov a že vybuduje infraštruktúru nad Kožexom. Záhrady sú vo 

vlastníctve mesta. Dolné dielce tam bol problém pri spracovaní Územného plánu je tam 

ochranná zóna. 

Ing. Nižnanský – je to vec dohody, ochranná zóna, neviem či je to  200 m. 

Ing. Ďuračka – sa dostalo do UPN 200 m, nikto nevie prečo. Je to jediné územie, kde môžeme 

získať prostriedky. Sám Ing. Čáp, člen komisie, sa ponúkal, že pomôže, má dosť možností. 

Ing. Prievozník – pokiaľ bude vôľa MsZ, dá sa návrh v rámci úpravy UPN, môže sa ta zóna 

zmeniť na bývanie,  podmienka ŽP striktná, neviem či to nie je až 300 m. 

Ing. Nižňanský – ja by som vlastne tlačil do priemyselnej zóny, je dopyt po pozemkoch. Ulica 

8. marca  cez lesnú správu tam sa hovorí, že je cirkevná pôda, časť pôda pozemkového fondu, 

tam by bola dobrá BV. My riešime kanalizáciu na Hrabinskej, tam veľa ľudí nie je. 

Ing. Prievozník - kanalizácia mesta cez kohézny fond. Ing. Antal vidí reálnejšie veci, pokiaľ 

TAVOS nezíska spolufinancovanie nepristúpia k kohéznemu fondu. Celý proces sa predlžuje 

pred voľbami, či kríza prejde. Kanalizácia pôjde, sme viazaní európskou úniou. 

Dr. Borovský – bol som u pána prednostu obvodného úradu Dr. Nicáka, ten mi povedal, na 

konci ul. 8. marca, tam, kde sú cirkevné pozemky, je pozemok v majetku štátu SR, pozemok 

pod komunikáciou, má ho navštíviť Ing. Koreňová, je to pozemok pod komunikáciou, dajú 

nám ho bezodplatným prevodom. 

Ing. Keller – aj pozemok pri Darlingu, ten špic, je vlastníctvom  pozemkového fondu, či by aj 

to nešlo bezodplatným prevodom? 

Ing. Jánoška – Jozef Čáp ponúka, že pomôže. Prirovnám výstavbu, vedenie obce vládnej 

strany Častkovce, to je prístup starostu. Postavené 4 bytovky, pripravená infraštruktúra pre 

bytovú výstavbu, to je prístup, aby prilákal mladých ľudí, z ktorých bude mať poddielové 

dane a ďalšie výhody. Fuljer postavil, Murín – pre nich ochranné pásmo neplatí?  

Dr. Borovský – treba vyzistiť možnosť preklasifikovať na obytnú zónu. 

Ing. Nižnanský – je tam veľa súkromných pozemkov, vyšpecifikovať v centre mesta mestské 

pozemky, prilákať mladých ľudí. 

Dr. Borovský – myslím si, že sa môže štúdia na celý pozemok vedľa Biogalu robiť. 

Ing. Nižňanský – môžem sa zajtra opýtať veterinárov, či je nejaká ochranná zóna. 

Ing. Keller – keď som uznesenie navrhol, bolo to za účelom toho, aby sa urýchlila práca 

v lokalite. Nevidím tu žiadny termín, aby to nezostalo stáť. Neviem, ako sa bude kanalizácia 

riešiť, RMC Trnava z hľadiska bytoviek nemá vyriešenú kanalizáciu na ul. Oslobodenia. 

Môže nastať problém. Tam sme sa spoliehali, že TAVOS túto ulicu urobí. Tá časť od 

Darlingu ani nie je nakreslená. Aj za mnou chodia mladí ľudia, dávajú si žiadosti. 
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Dr. Borovský – Ing. Antal je trochu pesimista, verí, že to  bude 15 % spoluúčasť Mesto - 

Vrbové bude I. lokalita 

Ing. Keller – Na ochranné pásmo treba sa opýtať hygienikov. Pokračovanie Krížnej ul. je 

myšlienka dobrá, ak nám bude kapacitne stačiť kanalizácia. 

Ing. Jánoška – keď sa poruší čo sa stane? Životné prostredie je čie?  

Ing. Prievozník – Krajský úrad ŽP nedá povolenie. 

Návrh na uznesenie 23/III/2010 

Berieme na vedomie 

 

 

- Informácie o priebehu vyšetrovania podaného trestného 

oznámenia 
Ing. Jánoška – návrh, nakoľko tu nie je predkladateľ,  riešiť na budúcom MsZ. 

Dr. Borovský – predkladateľka je JUDr. Gajňáková, ospravedlnila sa pre chorobu a vysokú 

teplotu. Dávam hlasovať, kto je za riešiť na budúcom MsZ. 

prítomných:  8                                                                                                                      

za: 6                            proti:  0                                 zdržal sa: 2 

 

12.    Dopyty a interpelácie poslancov 
 

Ing. Jánoška – 5. 3. 2009 dostal dopis, prečítal.  

Dr. Borovský – primátor nemôže rozpredať ani cm2. Všetko schvaľuje MsZ. Čo som 

rozpredal? 

Ing. Kramárik – je smutné, že sa pán Ing. Jánoška  poníži tak hlboko, že číta anonymy. 

Ing. Keller – meno funkcie predkladateľov materiálov. Jediná funkcia na materiály, ktorý 

predkladala JUDr. Gajňáková. Buď škrtnite funkciu, alebo napíšte. 

Ing. Jánoška – kde mám odovzdať obálku, čo sa týka o oznámení funkcií, zamestnaní 

a činností. 

Pán Bukovčák – cez podateľnu, potom si to ja preberiem, názov komisie v záhlaví. 

Dr. Borovský – napísať na obálku neotvárať.  

Ing. Duračka – kto to kontroluje? JUDr. Gajňáková hovorila, že mi niečo chýba. 

Pán Bukovčák – ja som predseda, Ing. Tomčík, Anton Červeňanský.  

Ing. Keller – bolo to uznesenie, ktoré presadil Ing. Jánoška, majetkové priznania poslancov 

kontrolovala za mojej prítomnosti. Môj názor: hlavná kontrolórka s tým nemá nič spoločné.  

Ing. Jánoška – ja som pri schvaľovaní kontrolnej činnosti hl. kontrolórky trval na tom 

zázname,   kontrolórka niečo zistila, mrzí ma, že sa to tu tutlá, ja som záznam nedostal. 

Dr. Borovský – komisia, ktorá bola schválená, jedine ona môže nahliadať.  

Ing. Keller – nato sa to robí, aby sa mohli občania informovať do akej miery. To bol jediný 

dôvod, prečo som sa vzdal funkcie predsedu komisie.  

Ing. Jánoška – dávam návrh na verejné zhromaždenie obyvateľov mesta IV. 2010. Termín aby 

určil nadporučík Buran. 

Ing. Prievozník –nemôže ho riešiť MsZ. 

Dr. Borovský – prosím pána viceprimátora dohodnúť s nadporučíkom Buranom termín. 

Ing. Tomčík – malo by to byť verejné zhromaždenie v rámci problémov mesta, viac podnetov. 

Ing. Duračka – iniciatíva čo sa týka dopravného značenia musí ísť z mesta. Všetky chodníky 

sú obsadené autami. Snažme sa, aby bolo čo najmenej problémov. Z ulice SNP k banke je 

zákaz zastavenia. Pred značkou zákazu stoja autá, ktoré obmedzujú výhľad. Keď osobné auto 

odbočuje do Trikoty, a ide kamión nemá šancu prejsť,  keď tam stojí jediné auto. Nech tam 

aspoň 5 m nechajú. 

Dr. Borovský – MsP môže na ceste 2 triedy pokutovať? 
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Pán Madžo – tam parkuje Michalec, upozornili sme ho. 

Dr. Borovský – myslím si, že to MsP má naštudované.  

Ing. Keller – niektorí ľudia hovoria, že by si parkovanie zaplatili. 

Dr. Borovský – podnikateľ odstúpil, ten kto ho kúpil má problémy, vieme 

Ing. Jánoška - firma, ktorej o iné nejde ako získať kupca. Ing. Koreňová zistiť vlastníka 

pozemku, odkúpiť na parkovisko. 

Ing. Jánoška – dávam návrh na vyslovenie dôvery Ing. Prievozníkovi, teda kto dôveruje Ing. 

Prievozníkovi. 

Dr. Borovský – je tu návrh na vyslovenie dôvery Ing. Prievozníkovi. 

za: 2                        proti: 2                   zdržal sa: 1        nehlasovali: 2 

Pán Rakús – 3 parkovacie miesta si sama označila, napísala ŠPZ aut na ul. Školskej  pani 

Brečová , ona ani v tej bytovke nebýva, býva na ul. Sadovej.  

Dr. Borovský – to počujem prvý krát, poprosím pána náčelníka, aby to skontroloval.  

Ing. Prievozník – pani. Brečová požiadala  parkovacie miesta pre ZŤP, popri nej požiadala aj 

stará pani Žáková žiadosť , obe si zažiadali na Školskej ul., lebo tam vždy parkovali. 

Vyznačili to pracovníci verejnej zelene. To sú veci, ktoré nemusí riešiť MsZ. 

Ing. Keller – pani Žáková to mala ešte keď som robil na meste. 

Pán Rakús – jeden obyvateľ Školskej ul. tam parkoval, ona mu vynadala že to jej miesto. Tu 

ide o prístup k ostatným obyvateľom. Mali byť o tom písomne oboznámení.   

Ing. Jánoška - o čom nemusia poslanci vedieť. Na čo má právo mesto Vrbové. Orgánmi mesta 

je primátor a MsZ. Čo môže Ing. Prievozník bez  poslancov MsZ robiť? 

Ing. Keller – pani Hinkovej zať povedal, že jej svokra je ZŤP, nedalo sa jej nedalo park. 

miesto. 

Pán Rakús – vo Vrbovom je minimálne 150 ľudí čo  majú ZŤP. Daj do novín oznam aby sa 

ZŤP prihlásili, tak tam ani iný nebude stáť. 

Ing. Prievozník -  odpoveď dostal, že  v zmysle zákona  z celkového počtu parkovacích miest 

môžu byť 4 % pre ZŤP. 

Ing. Jánoška - Na minulom MsZ hovoril  Ing. Nižňanský o firme TIOS – predaj mäsa 

HORNÉ SALIBY, že nemá osvedčenie. Splnil si všetko, neporušil nič. Čo chce mesto 

zakázať? Zdravá konkurencia je dobrá. 

Ing. Jánoška – prečítanie listu  Ing. Prievozníkovi, ako odpoveď na výzvu z 25.2.2010. 

Dr. Bosák – návšteva mesta Vítkov v rámci projektov cezhraničnej spolupráce 17.4.2010. 

Projekty kontrolované, štruktúrou zodpovedať skutočnosti. 

 

 

 

13.   Návrh na uznesenie 
 

Uznesenie č. 14/III/2010 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom  

– berie na vedomie – 

Správu o činnosti mestského zastupiteľstva a komisií pri Mestskom zastupiteľstve vo 

Vrbovom za rok 2009.  

 

Uznesenie č. 15/III/2010 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom  

– berie na vedomie – 

Správu o činnosti mestskej polície vo Vrbovom za rok 2009. 
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Uznesenie č. 16/III/2010 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom  

– berie na vedomie –  

informáciu o využívaní fondov EÚ a zameraní projektov mesta Vrbové. 

 

Uznesenie č. 17/III/2010 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom  

– schvaľuje –  

vypracovanie projektu na rekonštrukciu kultúrnej pamiatky – kúrie Mórica Beňovského. 

prítomní: 8 

za: 7      proti: 0    zdržali sa: 1 

J. Bukovčák, Ing. J. Duračka,      Ing. J. Jánoška  

Ing. M.Keller, Ing. A. Kramárik,                  

Ing. P. Nižnanský, Ing. J. Prievozník 

Ing. J. Tomčík 

 

Uznesenie č. 18/III/2010 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom  

– berie na vedomie – 

stanovisko hlavnej kontrolórky mesta k prijatiu návratného zdroja financovania pre mesto 

Vrbové na financovanie kúpy Domu kultúry. 

 

Uznesenie č.19/III/2010 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom  

–schvaľuje – 

prijatie návratného zdroja financovania – úveru vo výške 232 358,00 € z Dexia banky na 

financovanie kúpy Domu kultúry. 

prítomní: 8 

za: 7      proti: 1    zdržali sa: 0 

J. Bukovčák, Ing. J. Duračka,  Ing. J. Jánoška 

Ing. M. Keller, Ing. A. Kramárik, 

Ing. P. Nižnanský, Ing. J. Prievozník, 

Ing. J. Tomčík              

 

Uznesenie č. 20 /III/2010 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom  

– schvaľuje –  

ručenie mesta pri úvere z Dexia banky na financovanie kúpy Domu kultúry bianko zmenkou. 

prítomní: 8 

za: 7      proti:1      zdržali sa: 0 

J. Bukovčák, Ing. J. Duračka,  Ing. J. Jánoška 

Ing. M. Keller, Ing. A. Kramárik 

Ing. P. Nižnanský, Ing. J. Prievozník,  

Ing. J. Tomčík 
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Uznesenie č. 21/III/2010 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom  

– schvaľuje  –  

Zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 1/2010, rozpočet zvýšiť v príjmovej časti o sumu  

232 358,00 € - prijatie úveru, aj vo výdavkovej časti rozpočet zvýšiť o sumu 232 358,00 € - 

nákup nehnuteľnosti Dom kultúry. 

prítomní: 8 

za: 7      proti:1    zdržali sa: 0 

J. Bukovčák, Ing. J. Duračka,  Ing. J. Jánoška 

Ing. M. Keller,Ing. A. Kramárik,  

Ing. P. Nižnanský, Ing. J. Prievozník 

Ing. J. Tomčík 

 

 

 

 

Uznesenie č. 22 /III/2010 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom  

– schvaľuje – 

Dodatok č. 1 k Všeobecne záväznému nariadeniu mesta Vrbové č. 4/2010 o určení výšky 

dotácie na prevádzku a mzdy na žiaka škôl a školských zariadení na území mesta Vrbové. 

prítomní: 8 

za: 6      proti: 1    zdržali sa: 1 

J. Bukovčák, Ing. J. Duračka,  Ing. J. Jánoška   Ing. J. Tomčík 

Ing. M. Keller, Ing. A. Kramárik, 

Ing. P. Nižnanský, Ing. J. Prievozník 

 

 

 

 

 

Uznesenie č. 23/III/2010 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom  

– berie na vedomie  –  

predložený Harmonogram riešenia území určených na individuálnu bytovú výstavbu. 
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14.  Záver 
 

Primátor poďakoval prítomným poslancom za účasť a zasadnutie o 21.40 hod. ukončil. 

Všetky podrobnosti sú uvedené a  zdokumentované na zvukovom zázname k tomuto MZ. 

 

Vo Vrbovom, 24.06.2010 

 

Zapísala: Mária Sabová 

 

 

.................................................     .................................................. 

 PaedDr. Patrik Kýška                 PaedDr. Ivan Borovský 

      prednosta MsÚ      primátor mesta 

                        v.r.                                                                                      v.r. 
                

 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

l.  Ing. Jaroslav Tomčík, v.r.             ..................................... 

 

2. Ing. Marian Keller, v.r.                 .....................................  

 

 


